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HALLITUKSEN KOKOUS  
 
Aika: Maanantai 14.12. klo 16.00 
 
Paikka: Zoom 
 
Osallistujat: 

Hallituksen jäsenet: 
Tuuli Kervinen, Johanna Syrjämäki, Sofia Heiskanen, Nelli Ratilainen, Noora Koskela, 
Antti Ollikainen, Emilia Haapanen, Marja Tienari, Valpuri Linnossuo, Emilia Haapanen, 
Heidi Liikka 
 
Toimihenkilöt: 
Lukas Kärkkäinen, Venni Korhonen, Sonja Anttila, Veera Hartikka, Julia Jokinen, 
Jemina Paavola (saapui kohdassa 3.) 
 
Muut läsnäolijat:  
Marja Puustinen, Mira Yli-Saari, Juha Kujanpää, Aapo Hynninen, Riina Ojala, Hilja 
Hautamäki, Ilmari Tiusanen, Jenna Hoffrén, Meeri Parkkonen, Runo Rantala, Saimi 
Porkkala, Siiri Kettunen, Erika Hakkarainen, Marika Lumiharju (saapui kohdassa 7.) 

 
 

1. Kokouksen avaus 
Kokous avattiin ajassa 16.02. 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi ja äänenlaskijoiksi Johanna Syrjämäki sekä Sofia Heiskanen. 
 

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen 
Esitettiin, että hyväksytään pöytäkirjat kokouksista 11.11. ja 16.11. Päätettiin jättää kohta 
4. avoimeksi ja palata siihen myöhemmin. 
 
Palattiin kohtaan 4. kohdan 21. jälkeen. Päätettiin hyväksyä pöytäkirja kokouksesta 11.11. 
Esitettiin, että korjataan uuden liikuntavastaavan nimen kirjoitusasu oikeaksi kokouksesta 
16.11. Korjauksen jälkeen päätettiin hyväksyä myös kokouksen 16.11. pöytäkirja. Tämän 
jälkeen siirryttiin kohtaan 22. 
  

5. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 
Esityslista hyväksyttiin työjärjestykseksi sellaisenaan. 
 

6. Jäsenasiat 
Päätettiin hyväksyä yksi (1) uusi jäsen.  
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7. Ilmoitusasiat 
- Palautuskyselyiden vastaajien joukosta arvottiin kaksi haalarimerkkipaketin voittajaa. 

Palkinnot on nyt lähetetty. 
- Yliopiston koronavirustoimien takia kasvisto on kiinni. 
- Keskustelimme pöytäkirjantarkastajien allekirjoitusten hankkimisesta pöytäkirjoihin. 

Tuuli Kervinen selvittää sähköisen allekirjoituksen mahdollisuutta. 
 

8. Perehdytysasiat 
Seuraavan vuoden hallituksen perehdyttäminen aloitettu. Loput perehdytyksistä hoidetaan 
pikimmiten. 

 
9. Talous 

9.1. Yhdistyksen taloudellinen tilanne 
Yhdistyksen tilillä on 8 168,66 €. 

 
9.2. Kulukorvaukset 

Päätettiin hyväksyä seuraavat kulukorvaukset: 
- 9,95 € Emma Lautalalle syyskokouksen kakusta. 
- 5,99 € Valpuri Linnossuolle teipeistä sitsijärjestelyihin. 
- 17,50 € Tuuli Kerviselle postimerkeistä. 

 
10. Koulutuspolitiikka 

- 7.12. oli Jyväskylän yliopiston hakijanpäivä. Siellä olivat myös Fokuksen 
koulutuspoliittiset vastaavat YFI:n muiden koulutuspoliittisten vastaavien kanssa 
esittelemässä laitoksen oppiaineita. 

- 3.12. oli laitoskokous, jossa käsiteltiin opiskelijoiden asioita sekä etäopetuksen 
onnistumista. 

- Kolmas periodi tulee olemaan täysin etänä kaikille opiskelijoille. Täten myös fuksit ovat 
etäopetuksessa. 

- YFI-laitoksen tavoiteaikataulussa suoritettujen tutkintojen tavoitemäärä nousee. 
- Sosiologian etälyhtyilta järjestettiin viime viikolla.  
- Sosiaalityön henkilökunnan kokouksessa käsiteltiin etäopetuksen onnistumista, 

tukiryhmien perustamista uusille ja vanhoille opiskelijoille sekä lähdeviittausohjeiden 
ja arvostelun yhdenmukaistamista. 

- Sosiaalityön oppiaineella järjestettiin etäpikkujoulut. 
- YTHS-maksun Kelalle maksamisen eräpäivä on 31.1.2021. Päätettiin ottaa vielä 

maksusta muistuttaminen Fokuksen viestintään. 
- Koulutussuunnittelijoiden lomat ovat 21.12.2020–8.1.2021 Kristiinalla sekä 

23.12.2020–6.1.2021 Jennalla. 
 

11. Sosiaalipolitiikka 
Esitettiin, että Fokus ottaa Instagramissa kantaa viime päivinä sosiaalisessa mediassa esillä 
olleisiin esteettömyysongelmiin. Keskustelussa on tullut ilmi, että esteettömyysasioiden 
hoitaminen on viime aikoina ollut laitoksellamme puutteellista eikä päätöksenteko ole ollut 
tarpeeksi läpinäkyvää. Esitystä kannatettiin, ja päätettiin ottaa kantaa aihepiiriin. 
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12. Tapahtumat 
12.1. Menneet tapahtumat 

9.12. järjestettiin Fokuksen etäpikkujoulut. Muiden etätapahtumien mukaisesti 
paikalla ei ollut paljoa jäsenistöä. 
 

12.2. Tulevat tapahtumat 
Seuraavat tapahtumat järjestetään ensi vuonna. 

 
13. 3miot 

Seuraavan vuoden 3mioiden päivämäärät ovat tiedossa. Niiden järjestämisestä ei 
kuitenkaan vielä ole tietoa. 
 

14. Kulttuuri 
Uusi kulttuurivastaava on perehdytetty. 

 
15. Liikunta 

- Ei menneitä liikuntatapahtumia. 
- Seuraavien liikuntavuorojen jakamisesta ei ole vielä tietoa. 

 
16. Tiedotus ja viestintä 

- Vuoden viimeinen kuukausitiedote lähetetty sähköpostilistalle. 
- Instagramin tarinat-osioon tehty uusi Kopojen terveiset -konsepti. 
- Kokousterveisiin lisätään koulutussuunnittelijoiden loma-ajat. 

 
17. Fogue 

Ei ilmenneitä asioita. 
 

18. Kansainvälisyys 
- Kansainvälisyysvastaava ilmoitti Fokuksen Excellence in International Affairs Award       

-kilpailuun, jonka Fokus voitti viime kerralla.  
- Tervetuliaiskirje lähetetty uusille vaihto-opiskelijoille yhdessä YFI:n ainejärjestöjen 

kanssa. 
- Fokuksen uusien kansainvälisille opiskelijoille tarkoitettujen haalareiden käytänteistä 

keskusteltiin. Keskustelussa nousi esille muassa haalarimerkkien kiinnittäminen 
haalareihin sekä niin sanotun panttimaksun suuruus. Käytänteistä tulee sopia 
tarkemmin myöhemmin. 

- Seuraavan vuoden vaihto-opiskelijoiden määrästä ei ole vielä tietoa. 
- Uusi kansainvälisyysvastaava perehdytetty. 
 

19. Ympäristö ja kehitysyhteistyö 
- Fokus collegepaitatilauksen tekemisestä päättämien siirtyy seuraavalle hallitukselle. 

- Kettu kapuaa -merkkien myynti on ollut menestys. Merkkejä on enää neljä kappaletta 

myymättä. 
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- Esitettiin, että Kettu kapuaa -merkkien myynnistä saadut tulot (175 €) käytetään 

aiemmasta päätöksestä poiketen kokonaisuudessaan 5894 metriä kehitystä -hankkeen 

sponsorointiin. Tällöin merkkien hankintakustannukset (109,80 €) otettaisiin ympäristö 

ja kehitysyhteistyö -budjetista, jonka käyttö on jäänyt vähäiseksi koronavirustilanteen 

vuoksi. Esitystä kannatettiin ja päätettiin lahjoittaa merkkimyynnistä saadut tulot 

kokonaisuudessaan hankkeelle. 

 

20. Yritysyhteistyö 
- Yhteistyö Itsudemo-Jyväskylän kanssa aloitettiin 1.12. 
- Jatkettiin yhteistyötä ravintola Taikurin kanssa 4.12.  
- Huoltokukon kanssa sopimusneuvottelut vielä kesken. 
- Uusi ulkosuhdevastaava perehdytetty. 

 
21. META 

- Jyväskylän yliopistolla on uusi virtuaalikampus. 
- Tuuli Kervinen kirjoittaa pyydettäessä todistuksia vuoden 2020 hallitukselle. 
- Emilia Haapanen selvittää hallitustoiminnasta oikeutettujen opintopisteiden 

hakemisen käytäntöjä. 
 
Palattiin kohtaan 4. kohdan 21. jälkeen. 
 

22. Seuraava kokous 
Seuraava kokous on ensi vuonna. 

 
23. Kokouksen päättäminen 

Päätimme kokouksen ajassa 17.09. 
 
 
 
 
 
 
 
 
____________________________  ____________________________ 
Tuuli Kervinen    Heidi Liikka 
puheenjohtaja   sihteeri 

 
 
____________________________  ____________________________ 
Johanna Syrjämäki   Sofia Heiskanen 
pöytäkirjantarkastaja   pöytäkirjantarkastaja 


